

## Protokoll för styrelsemöte S07/23

### Närvarande

#### Styrelsen

Ordförande	Elin Helmersson	E21
Kontaktor	Axel Andersson	E21
Cafémästare	Fredrik Giang	BME21
Förvaltningschef	Liam Liljeqvist	E21
Informationschef	Ruth Palm	BME22
Krøggare	Jonna Widstrand	BME21
Øverphøs	Matilda Torén	BME21
Näringslivsordförande	David Dahlin	E22
Entertainer	Otto Mörner	E21
Pengamästare	Axel Lagerstedt	E21
Studierådsordförande	Tobias Ljungholm	BME22

#### Adjungerande

Kårrepresentant Rebecka Knutsson

### Protokoll

- §1 OFMÖ** **Beslut**  
Ordförande Elin Helmersson förklarade mötet öppnat kl 12:14.
- §2 Val av mötesordförande** **Beslut**  
Elin Helmersson valdes till mötesordförande.
- §3 Val av mötessekreterare** **Beslut**  
Axel Andersson valdes till mötessekreterare.
- §4 Val av justeringsperson** **Beslut**  
Tobias Ljungholm valdes till justerare.
- §5 Godkännande av tid och sätt** **Beslut**  
Tid och sätt godkändes.
- §6 Adjungeringar** **Beslut**
- §7 Godkännande av dagordningen** **Beslut**  
Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §8 Föregående mötesprotokoll** **Beslut**  
S06 lades till handlingarna.
- §9 Fyllnadsval och entledigande av funktionärer** **Beslut**  
Mötet beslutade att entlediga Hilda Eliasson som kodhackare.
- §10 Rapporter**



## A) Utskottsrapporter

## Information

## Ordförande

Ordförande har tillsammans med styrelsen hållit i eftersläpp på skiphtet. Det hölls även i en funktionärsutbildning på onsdag lunch. I övrigt mest rutinarbete.

## Kontaktor

Kontaktorn, tillsammans med förvaltningschefen, planerar att invadera D-sektionens snickerboa i helgen. I övrigt har kontaktorn jobbat på med förberedelser inför vårtermi-mötet, läst igenom samtliga styrdokument för att finna inspiration till propositionsskrivning och för att hitta fler textfel. Det har också bokats utvärderingsmöten med utskottschefer efter tentaperioden och andra lärosäten har kontaktats angående sektionens vårbal. Kontaktorn förbereder sig också mentalt inför K-sektionens bal på lördag och att ställföreträda ordförande. Hoodies kommer om 3 veckor tror de vi beställer från.

## Cafémästeriet

Cafémästeriet har beställt märken som avtackning till sina funktionärer. Vi har även bestämt datum för stängning och LED-café kommer att ha stängt tisdagen 7/3 inför inläsningsperiod. Vi har fixat ett schema som funktionärer kan skriva upp sig på för att ta ansvar av kaffebryggeri som funktionärskaffe åt funktionärer under denna period. Vi ska också försöka utöka det vegetariska utbudet i LED. TLTH kommer köpa kaffe av cafémästeriet imorgon. Trion överväger att byta muggar till muggar från Tingstads som kan minska inköpskostnaden med ca. 1kr styck.

## Förvaltningsutskottet

Förvaltningsutskottet har sett över relationen mellan utskottsordförande och vice samt diskuterat hur arbetsfördelning mellan parterna bör ske. Trasiga lysrör är bytta i hk samt vega med assistans av PH. Förvaltningschefen har lurat källarmästaren på D att låta honom delta på deras snickerboa i helgen för att utföra spionage och se över intresse av liknande aktiviteter på vår sektion.

## Informationsutskottet

I veckan har redaktionen och picasso arbetat med att färdigställa månadens nummer av HeHE som nådde Edekvata och LED igår. Macapärerna har anordnat två kodhackarkvällar där de tillsammans med kodhackarna arbetat med både det ena och det andra. Informationschefen deltog i det första mötet med informationskollegiet där vi talade om hur de olika sektionerna arbetar med informationsspridning, möjligheten att dela utrustning och funktionärer mellan sektionerna samt TLTH:s riktlinjer gällande informationsspridning.

## Källarmästeriet

I veckan har KM haft sitt andra gille, det var en väldigt lyckad kväll och ett lyckat samarbete med NöjU. Gillemode funkar igen och saker rullar på som det ska. Denna vecka ska vi ha Miami-gille med fett lyxiga klägg (med bland annat bacon!!!!). Det är också bestämt att balgillet kommer bli av, även om varken krögaren eller ena vice krögaren kan jobba, detta då krögare emerita hoppar in och jobbar.

## Nolleutskottet

Sedan det senaste mötet har NollU haft phadderintervjuer för fullt! Nästan alla intervjuer är färdiga. NollU har också dragit igång den vanliga verksamheten igen efter de långa



phadderintervjuerna, grovschemat för nollningen och outfits börjar ta form. Phøset har i helgen varit på gille med föset, varit på skiphte och haft workshop. I veckan är det dags för internt phøbtemasläpp och NollU-kickoff! ØPK har haft internt temasläpp.

#### Näringslivsutskottet

Sedan vårt senaste möte har vi arbetat med följande. Vi har hållt ett lyckat event med Vattenfall och W. Nollningsarbetet rullar vidare med slutspurten på ryggsäckarna. Vi har spelat Mariokart och imorgon har vi mailskrivarkväll.

#### Nöjesutskottet

NöjU har haft möte med tandemgeneralen och planering är igång. Idag ska TLTH ha möte med IK (idrottskollegiet i Lund) för mer info som vi ska ta del av snart. DJ-bordet hade premiär på lophitet i lördags och det va lyckat (umphs är nöjda). Vi har tagit emot ca. 50% av betalningarna för hoodies än så länge. Vi hade ett fritidsgille med KM i fredags som var uppskattat.

#### Pengamästare

PengU har återigen bokfört och vi är kings på det. Vi har tagit kontakt med banken men de har inte svarat på våra meddelanden. Snart ska vi ha möte med revisorerna och gå igenom huruvida papperbokföring ska vaskas som det är nu. Vi har också planerat in en kickoff med D-sektionens skattmästeri.

#### Sexmästeriet

*Var ej närvarande för rapportering.*

#### Studierådet

Studierådet har sedan sist haft ytterligare ett grundblocksmöte. På mötet framkom främst problematik kring kursen Kommunikationssystem och nätverk, ETSF15, för E3, men årskursansvariga har på eget initiativ haft möte med kursansvarig och ska ha möte med handledare i kursen. Vice studierådsordförande har fortsatt med planeringen inför spec. minglet men också börjat planera mentorskapsprogrammet. Studierådsordförande har arbetat mycket med att fundera på hur utskottets arbete kan förbättras. CEQ-möten för lp 2 ska dra igång och imorgon är sista SRE-intern mötet för läsperioden.

#### B) Ekonomisk rapport **Information**

Pengar finns. Likviditet existerar. Stålar är på kontot. Sektionen är något mindre likvida än vid starten av året just nu men efter Teknikfokusbanketten fakturerats och pengarna från själva mässan dyker upp kommer kontot vara större än typ en elefant eller något annat väldigt stort.

#### C) Kåren informerar **Information**

Nomineringsperioden för ValFM är fortfarande öppet, också ansökan till rollen som inspektor och proinspektor är öppna.

#### D) Omvärldsrapport **Information**

Chalmers och Uppsala har rapporterat att de kommer till sektionens vårbal.

#### §11 Nästa styrelsemöte **Beslut**

Mötet beslutade att nästa styrelsemöte ska äga rum 2023-03-21 12.10 i E:1123.

#### §12 Beslutsuppföljning **Beslut**



Tobias presenterade beslutsuppföljningen för "Projektfunktionärer - institutionsstyrelsen samt PLED-E/BME".

Informationsutbytet mellan SRE och representanter på PLED och inst. har förbättrats.

Tobias yrkade på att styrka "Projektfunktionärer - institutionsstyrelsen samt PLED-E/BME" från beslutsuppföljningen.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Axel Lagerstedt yrkade på att skjuta upp beslutsuppföljningen för "Åskning - utöka Fortnox" till S08.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

**§13** Övrigt

**Diskussion**

**§14** OFMA

**Beslut**

Elin Helmersson förklarade mötet avslutat kl 12:33.

---

Elin Helmersson  
*Mötesordförande*

---

Axel Andersson  
*Mötessekreterare*

---

Tobias Ljungholm  
*Justerare*